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VÄDER:
Morgon: Moln 5/8, ingen nederbörd. Eftermiddag: Moln 3/8, 
ingen nederbörd.

RINGMÄRKNING:
Antal nätmetertimmar: 113, 
rovfågelfällan aktiv, 
andfänget aktivt

Gräsand 14
Koltrast 2
Domherre 1

Totalt 17 individer av 3 
arter.
Ringmärkare: MGA, KWL, 
VAF, ESR, FOG, FMN, 
CJT, JMS, ALD, MSI, HLD, 
AJO, BRG, GSL.

STRÄCK: 
Udden: 
Storlom 1 (FOG, AJO, BRG, JMS, MGA, Mfl)

RASTARE: 
Udden: 
Svärta 1, blå kärrhök 1 1k, enkelbeckasin 3, vinterhämpling 13 (FOG, 
AJO, BRG, JMS, MGA, Mfl)
Västrevet: 
Havsörn 4, skärsnäppa 41, kärrsnäppa 1, gluttsnäppa 1, roskarl 1 
(FOG)
Fyrvägen: 
Vitkindad gås 300 (MGA)
Norra schäferiängarna: 
Vitkindad gås 1000, fjällvråk 1 (MGA, KWL)
Fyrträdgården: 
Vitkindad gås 2, prutgås 20, sparvhök 1, morkulla 1 (FMN, MGA, 
JMS, FOG)
Södra schäferiängarna: 
Havsörn 3, sparvhök 1 (FOG)

DIVERSE:
STTG: Last day of STTG of 2024! Everyone joined in on the rounds, but unfortunately it was quite windy 
and there were few birds at the garden. We only ringed three: a bullfinch and 2 blackbirds, one of these 
blackbirds being the last bird of the STTG season. (The first one back in March was a redwing). 
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